
Protokół Nr XXVI/21
z XXVI Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 27 stycznia 2021 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 27 stycznia 2021 r. o godz. 1030

Obrady sesji zakończyły się w dniu 27 stycznia 2021 r. o godz. 1136

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 12 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radny Paweł Dzienisiewicz
4. Radna Małgorzata Klucznik
5. Radny Tomasz Korzeniecki
6. Radny Marian Auron
7. Radny Piotr Maksimowicz
8. Radny Józef Masianis
9. Radny Bogusław Sojko
10. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
11. Radny Janusz Zabłocki
12. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
2. Radna Anna Krutul
3. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
3 Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG.

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXVI Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXVI Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przypomniała
obowiązku mówienia do mikrofonu. W związku z obowiązkiem ustawowym wynikającym z
ustawy  o  dostępności  cyfrowej  stron  internetowych  i  aplikacji  mobilnych  podmiotów
publicznych  z  dn.  4  kwietnia  2019  w  zakresie  zapewniania  transkrypcji  materiałów
multimedialnych publikowanych od dnia 23.09.2020 r. 
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1. Mówić do mikrofonu,
2. Mówić poprawnie i z jednakowym poziomem (głośność),
3. Należy mówić wyłącznie do mikrofonu po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
przez wypowiedzenie nazwiska mówcy, (wypowiedzi poza mikrofonem nie będą traktowane, 
jako wypowiedź do protokołu),
4. W tym samym czasie ma mówić tylko jedna osoba.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad XXVI
Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXVI Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 21 grudnia 2020 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta

Sejny na lata 2021-2027.
a przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021.
a przedstawienie projektu budżetu wraz z objaśnieniami,
b przedstawienie opinii Komisji Planu, Budżetu i Finansów,
c przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d dyskusja nad projektem uchwały,
e głosowanie nad projektem uchwały.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

10. Wolne wnioski i oświadczenia.
11. Zakończenie obrad.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXV  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 21 grudnia 2021 r.

Głosowanie: 11 głosów za.
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Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXV
Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 21 grudnia 2020 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie.

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrał Pani Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta - odczytała sprawozdanie
z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  oraz  informację  o  wydanych  decyzjach  i
zarządzeniach w okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

W trakcie wypowiedzi dołączył Radny Paweł Dzienisiewicz.

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje  złożone  zostały  przez  Radnego  Mariana  Aurona,  Radnego  Marka
Zubrzyńskiego oraz Radnego Piotra Maksimowicza, które stanowią załącznik do protokołu.

W trakcie  interpelacji  Radnego Mariana Aurona obrady Sesji  Rady Miasta Sejny opuścił
Radny Tomasz Korzeniecki, po czym po chwili wrócił.  

Do pkt 7.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027. 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała  opinie
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  Uchwałą  Nr  V-00311-113/20  Składu  Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 14 grudnia 2020 roku w sprawie
wyrażenia opinii o projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata
2021-2027.  
( w załączeniu).

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  poprosiła
Przewodniczących komisji o przedstawienie opinii.
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Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pan  Bogusław Sojko odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów Pan Marek Zubrzyński
odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Sejny na lata 2021-2027.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  i  omówiła  projekt
uchwały wraz z objaśnieniami i autopoprawką. 

 
Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  10  głosów  za,  1  głos

przeciw  i  1  głos  wstrzymujący  się  podjęła  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027. (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta
Sejny na rok 2021.

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała opinie Regionalnej
Izby Obrachunkowej  Uchwałą  Nr V-00310-113/20 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 14 grudnia 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o
projekcie uchwały budżetowej Miasta Sejny na 2021 rok oraz o możliwości sfinansowania
planowanego deficytu. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że te uchwały
po podjęciu będą podlegały sprawdzeniu przez Regionalną Izbę Obrachunkowa. 

b) przedstawienie opinii Komisji Planu, Budżetu i Finansów,

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na
rok 2021.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek  Zubrzyński
odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska Pan Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji  w sprawie uchwalenia budżetu
Miasta Sejny na rok 2021.
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d) dyskusja nad projektem uchwały,

Radny Marian Auron –  Spółdzielnia Mieszkaniowa w Sejnach dokonała nadpłaty podatku na
rzecz Urzędu Miasta w kwocie ok 100 tysięcy złotych w analizie budżetu nie znalazłem takiej
sumy czy taka kwota jest ujęta w budżecie. 
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – w stosunku do tej  nadpłaty,  ponieważ
mamy wątpliwości, co do stany faktycznego tej nadpłaty zajmuje się tym Pani prawnik, jest
to, jako kwota sporna, będzie wpisana wtedy, kiedy będzie sprawa wyjaśniona. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  poinformował,  że  trwa
postępowanie podatkowe. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – jest to ogromna kwota, my tu
o niczym nie wiedzieliśmy, jest to w tej chwili w trakcie?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – poinformowała, że tak. 

a) przedstawienie projektu budżetu wraz z objaśnieniami,

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z
objaśnieniami i autopoprawką.
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  mamy  różnice  zdań  ze
Spółdzielnią Mieszkaniową, mnie obowiązuje tajemnica podatkowa. W mojej ocenie na dzień
dzisiejszy takich podstaw nie ma, proponuje poczekać do zakończenia postępowań. 
Radny Marek  Zubrzyński –  po  krótce  przedstawił  historie  sprawy podatku.  Poinformował
Radnych, że urząd ma 90 dni na wydanie decyzji a minęło 20 miesięcy od wydania takiej
decyzji. Gdyby w 2014 roku otrzymali prawidłową interpelację podatku, to moglibyśmy się
ubiegać o kolejne 5 lat wstecz. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – zgodnie z ustawą jest 90 dni a
minęło 20 miesięcy, czemu nie została wydana decyzja w ustawowym czasie? 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – zarządziłem kontrolę i jesteśmy w
trakcje  tej  kontroli,  podchodzimy  do  sprawy  całościowo.  Jak  dostaniemy  właściwie
informacje to wyjaśnimy. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – z tego, co przedstawił Radny
droga odwoławcza została wyczerpana. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – należy ustalić stan faktyczny tej
sprawy. 
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – decyzję ostateczną należy
wykonać. 

Radny Piotr Maksimowicz opuścił obrady Sesji Rady Miasta Sejny. 

Radny  Marek  Zubrzyński –  ustawa  covid,  która  wydłuża  procedury  zgodnie  z  wyrokami
Wojewódzkich Sądów Administracyjnych w Polsce są jedne nie ma przedłużonego terminy
nadal jest 90 dni. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – należy wyjaśnić tą sprawę.
Radny Marian Auron  – zwraca się z pytaniem do Burmistrza,  gdzie w mojej wypowiedzi
znalazł Pan nadinterpretację? Prosi by grzeczniej w stosunku do Radnych. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – czy w budżecie są zapewnione
środki na radio 5? Czy są jakieś umowy zawarte ?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – zwraca się z pytaniem do Pani
Skarbnik czy przypomina Pani jakąkolwiek fakturę na radio 5?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – nie ma i żadnych faktur nigdy nie było. 
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e) głosowanie nad projektem uchwały.

Wrócił Radny Piotr Makcimowicz

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów 10 głosów za, 1 głos przeciw i 1
głos wstrzymujący się podjęła uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok
2021 wraz z autopoprawką. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny – przepraszam, ale mam spotkanie
tak jak uprzedzałem i muszę opuścić dalszą część obrad. 
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że Sesje są
planowane wcześniej prosi, aby Burmistrz zaplanował ten czas by w tej sesji uczestniczyć. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny  –   Burmistrz  jest  do  waszej
dyspozycji  i  przed sesją informowałem o wcześniejszym wyjściu, prosiłem o przesunięcie
punktów. Wojewoda opowiedział się kiedyś, co do obowiązku uczestnictwa w Sesji.
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska –  Pan Burmistrz po raz kolejny
wyszedł.     

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – omówiła projekt uchwały. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie w sprawie wyrażenia zgody
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów Pan Marek Zubrzyński
odczytał opinię Komisji w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z
dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska Pan Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji  w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia.
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1. Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przedstawiła wniosek
jednego z przedsiębiorców z prośbą o umorzenie raty podatku ( pismo w załączeniu)
oraz poinformowała Radnych o odpowiedzi Regionalnej Izby Obrachunkowej, którą
otrzymali droga elektroniczną (pismo w załączeniu). 

Do pkt 11.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXVI Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXVI Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=XeywyedvjUE

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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